
        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z  19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 12. 5. 2016 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 12. 5. 2016  

v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 11  poslancov. 

Neprítomní: Haris Zoltán - ospravedlnený. 

Prezenčná listina je priložená k zápisnici. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta 

úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby, Bryndzová 

Eva-vedúca odd., Ing. Kelemen Z.-riaditeľ VPS, Holop F. – riaditeľ MKS. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o programe jednania. 

Hlasovanie:  11 za. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič Juraj, Mgr. Mária Tóthová, Alžbeta Patakyová. 

Hlasovanie: 11 za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Sárai Ladislav,  Mgr. Martin Lešš. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 11 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Schválenie zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku na realizáciu projektu Nesvady – rozšírenie  

    kanalizácie a ČOV      

2. Podmienky predaja 107 pozemkov v kúpeľnom areáli 

3. Uznesenia 

4. Záver 

     

J e d n a n i e : 

 

1. Schválenie zmluvy o nenávratnom finančnom príspevku na realizáciu projektu Nesvady –  

rozšírenie kanalizácie a ČOV  

P. starosta – minulý týždeň sme obdržali zmluvu na podpísanie, ktorú poslanci elektronicky obdržali. 

Na podpísanie zmluvy máme 20 dní, preto sme zvolali obecné zastupiteľstvo. Ide  o viac ako 18 

miliónovú investíciu, teda v histórii obce najväčšiu. Zmluva je 65 stranová, sú v nej prísne podmienky 

čerpania príspevku. V zmluve sa nemôže nič meniť, buď sa prijme, alebo nie, musí sa akceptovať taká, 

aká je, hlavnú zodpovednosť má štatutár, zastupiteľstvo má kolektívnu zodpovednosť za uzavretie 

zmluvy. Teraz je posledná príležitosť, aby sa kanalizácia mohla realizovať z dotácií, v budúcnosti už 

dotácie takéhoto rozsahu nebudú. Čistička je 20 ročná, treba je rekonštruovať, ale bez dotácie to nejde, 

preto odporúča zmluvu na  dotáciu schváliť. 

Ing. Miškovič – určité riziko tu je, ale kanalizácia je veľmi potrebná, chce sa informovať o spôsobe 

napojenia domácností  na kanalizáciu a ako sa napoja domácnosti, ktorí majú žumpu. Čo obsahuje 

projekt a čo s tými, ktorí sa nechcú napojiť a kedy bude realizovaný projekt? 

P. starosta – v tomto projekte sú zahrnuté aj prípojky, ku ktorým by sa domácnosti pripojili, teda 

nebude treba vypracovať zvlášť projekt na každú jednu prípojku. Všetky prípojky sú v rozpočte 

projektu,  občania  musia investovať len do kúpy rúry na napojenie vo vlastnom dvore, všetky ostatné 

práce sú v projekte. 



Žumpy sa nedajú napojiť, preto bude musieť občan riešiť napojenie na prípojku mimo žumpy. 

Výdavky občanov budú len minimálne, budú financovať klen práce na svojom pozemku. 

Na realizáciu projektu má obec 32 mesiacov. Zmluva o dielo s dodávateľom sa podpíše až po 

schválení verejného obstarávania a po vylúčení možných 26 pochybení.  Obec chce realizovať projekt 

až po schválení verejného obstarávania a závisí to aj od dĺžky doby verejného obstarávania. Ak verejné 

obstarávanie  nie je dokončené, obec môže požiadať ministerstvo o predĺženie začatia výstavby.  

P. Dobosi – sa pýtal, či sú v projekte zahrnutí aj tí, ktorí nie sú ešte napojení na existujúcu kanalizáciu. 

P. starosta – nie, prípojky sú zahrnuté len na novovybudovanej trase. Čo sa ostatných týka, bude 

prehodnotené doteraz platné VZN. Iný návrh ani dotaz zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

     

2. Podmienky predaja 107 pozemkov v kúpeľnom areáli 

Predkladá: p. Šuba, ved. odd. 

- priložené k zápisnici 

P. starosta- mali by sme určiť spôsob predaja a určiť výkričnú cenu pozemkov na najbližšom  

                   zasadnutí. V prílohe sú uvedené všeobecné hodnoty pozemkov v zmysle znaleckého 

posudku a nákladová časť technickej vybavenosti rekreačných domov v areáli kúpeľného centra. 

Rozvod elektriny elektrárne urobia na svoje náklady, teraz jednáme so ZsVS aby rozvod vody 

a kanalizácie urobili na vlastné náklady. Pri stanovení ceny pozemku by sa malo prihliadať na to, aby 

sa obci vrátili investície do infraštruktúry. Na webovej stránke obce by bol zverejnený dotazník za 

účelom prieskumu záujmu o kúpu pozemkov. Na najbližšom zasadnutí by poslanci mali stanoviť 

výkričnú cenu pozemku a tiež rozhodnúť o spôsobe predaja pozemkov.  Na júnovom zasadnutí by 

poslanci rozhodli, v koľkých etapách by predaj pozemkov bol realizovaný.   

P. Luca – informoval o tom, že sa spracováva TV šot na propagáciu predaja pozemkov. 

P. Dobosi – na bilboardoch by vynechal podrobný text, nechal by tam len text odpredaja pozemkov, 

čím menej textu, tým je to účinnejšie, použil by väčšie písmená, navrhuje použiť aj formát A5 

dvojjazyčne s viacerými informáciami, ktoré by sa rozdávali účastníkom rôznych kultúrnych podujatí 

v okolitých obciach, čím by sa zvýšila propagácia predaja pozemkov. 

P. Takács – sa pýtal kto bude poskytovať informácie, telefónne číslo konkrétnej osoby by malo byť 

uvedené na prospektoch.  

P. starosta – uviedol, že na plagátoch je uvedené tel. číslo úradu a príslušný pracovník v prípade dotazu 

poskytne informáciu ohľadom pozemkov a podmienok predaja. 

Iné dotazy a návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3.  Uznesenie 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

P. Miškovič – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

Uznesenie č. 19/2016 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 12. 5. 2016. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

 

A/ b e r i e  n a  v e d o m i e 

     Rozhodnutie o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt „Nesvady rozšírenie 

     kanalizácie a ČOV“ vydaného dňa 21.03.2016 Ministerstvom životného prostredia SR, 



B/ s ch v a ľ u j e  

     podpísanie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. OPKZP-PO1- 

     SC121/122-2015/28 uzatvorenej medzi Ministerstvom životného prostredia SR a Obcou Nesvady  

     na projekt: 

1. Názov projektu: Nesvady – rozšírenie kanalizácie a ČOV 

2. Kód projektu ITMS2014+:  310011A042 

3. Maximálna výška celkových oprávnených výdavkov: 18 668 712,47 Eur 

4. Maximálna výška poskytnutého nenávratného finančného príspevku 

    (95 % z celkových oprávnených výdavkov)                 17 735 276,85 Eur 

5. Maximálna výška vlastných zdrojov obce: 

    (5 % z celkových oprávnených výdavkov)                        933 435,62 Eur. 

 

 

II. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. Informatívnu správu starostu obce o príprave predaja pozemkov na rekreačné účely v areáli 

kúpeľného centra Nesvady. 

2. Znalecký posudok č. 34/2016 vyhotovený dňa 02.05.2016 znalcom Ing. Ladislavom Ferenczom,  

na pozemky  parc. č. 6867/15 až 6867/119,   6867/121  a  6867/122,  

 

B/   s c h v a ľ u j e  

       návrh na propagáciu predaja  pozemkov v areáli kúpeľného centra termálneho kúpaliska 

       Nesvady,  na webovom sídle obce, reklamných tabuliach, periodickej tlači a v regionálnej 

       televízii, s pripomienkami, 

 

C/   ž i a d a 

       starostu obce zabezpečiť vyhotovenie návrhu dokumentácie na predaj pozemkov v zmysle zákona  

       o majetku obcí a predložiť túto na schválenie obecnému zastupiteľstvu. 

 

 

4.  Záver 

 

P. starosta - na záver poďakoval za účasť poslancom a ukončil 19. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

       

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 

 

Overovatelia: Mgr. Ladislav Sárai 

                                                                      Mgr. Martin Lešš 

 

 

 

Zapísala: Eva Bryndzová 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


